
 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmødet  
Tirsdag, den 9. maj 2023 

 
Deltagere    

Niels Erlandsen, formand,  (NE)   
Jørren Kjær, næstformand (JK)  
Peter Kirketerp, kasserer (PK) 
Inger M. Stubbergaard (IMS) afbud 
Lars John Jørgensen (LJJ) 
Merethe Skyum (MS)    
Bo Lerche Henriksen (BLH) 
Christian Brangstrup, suppl.  (CB)   
Bo Jensen, manager (BJ) 

 
Regnskab pr. 30.4.2023 

• Budgettet følges generelt. 
 
Emner/orientering fra formand og udvalg: 
 
Formand 

• Ejendomsvurderinger: Stiftelsen er at betragte som landejendom. Vurderingsmyndighederne vil 
klassificere ejendommen som erhvervsejendom. Stiftelsen har protesteret. NE er i tæt dialog med 
Stiftelsen og følger sagen. NE fortsætter arbejdet med at søge klubben fritaget for betaling af 
grundskyld. 

• Der er igangværende møder med henholdsvis pro-træner og restauratør. Bo tages med i disse 
møder. 

 
Baneudvalg 

• Ny baneguide er under udarbejdelse. Mangler mål til bunkers etc. Der skal leveres mål til Bente. 
GLFR kunne være et alternativ.  

• Skilte ved hvert hul skal rettes til med de nye index/længder. 

• Banekontrol skal have skærpet fokus på hvad der skal checkes. Nedslagsmærker og manglende 
rivning i bunkers er et kæmpe problem. 

 
Juniorudvalg 

• Skal juniorer spille gratis (hvis de har DGU-kort)? Bestyrelsen forsøger at indhente statistikker på 
hvor mange juniorer der benytter sig af gratis greenfee og træffer herefter en beslutning. 

 
Kommunikationsudvalg 

• Hjemmesiden er blevet ”slanket”. Cirka en tredjedel af det eksisterende indhold er fjernet. Der er 
desuden justeret enkelte steder for at opnå bedre oplevelser. 

• Der er stadig alt for mange informationer – eksempelvis referater mange år tilbage. 

• Hjemmesiden skal konverteres fra at være et internt arkiv til at blive en kommunikationskanal der 
betjener såvel vore gæster som vore medlemmer. 

 
Sponsorudvalg 

• Nødvendighed af transparens og lige vilkår for alle sponsorer er drøftet. Aftalen er, at John skaber 
kontakten, og at BJ inddrages herefter. BJ skal godkende alle sponsor aftaler. 

• Sillebro Cup bliver ikke håndteret af Sponsorudvalget men varetages af NE og BJ. 
 



 

 

 

Turneringsudvalg 

• Kommunikationen vedrørende Pro-shoppens forårsturnering kunne være bedre og arrangementet 
kunne have været planlagt bedre.  

 
Eventuelt 

• Opfølgning på vægopslag i foyer (info om ansatte, bestyrelse, proshop og restaurant). (BLH) 

• Forklaring på dresscode: Krav til nye medlemmer vs. til salg i shoppen. (BLH) Dresscode gælder 
stadig.  

• Genopfriskning af baggrund for fjernelse af årsmærker til bagmærke og hvordan man så beviser sit 
medlemsskab ved banekontrol. (BLH) Der er ikke krav til fysiske årsmærker. 

• Skilte til el-opladning samt skiltning ved pladser til campister. Der skal skilte op ved ladestandere. 
Campingpladser bør holdes fri til campister.  

• Buggy-udlejningsgarage. Første ”mand” åbner. Sidste mand lukker. Pro-shoppen vil gerne bistå. 
 
 
 
 
 


